

## 「啟動免觸式享額外3小時免費泊車」之條款及細則:

- 1. 推廣期由 2024 年 5 月 1 日至 2024 年 8 月 31 日 (包括首尾兩日)。
- 2. 是次禮遇僅適用於推廣期內首次於太古城中心啟動免觸式泊車服務之 LIVE+會員。
- 3. 每位合資格會員於推廣期內最多可獲贈禮遇1次。
- 4. 合資格會員於推廣期內使用已登記車牌及已登記八達通卡進出車輛,並首次成功啟動免觸式泊車服務,將可 於下次到訪時享有 3 小時免費泊車(禮遇)。
- 5. 禮遇將於成功啟動免觸式泊車服務的下一個月份的最後一天或之前存入會員帳戶;禮遇將於存入會員帳戶後 之90日內有效·逾期無效。
- 6. 每個車牌號碼只可由一位會員登記使用免觸式泊車服務。
- 7. 合資格會員須於推廣期內保持有效登記記錄。
- 8. 是次禮遇可與其他免費泊車優惠同時使用。
- 9. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司保留對所有相關事宜的最終決定權。
- 10. 本條款及細則之中英文版本如有任何歧義,概以英文版本為準。

## "Go Contactless to Enjoy Extra 3 Free Parking Hours" – TERMS & CONDITIONS:

- 1. The Promotion Period is from 1 May 2024 to 31 August 2024 (both dates inclusive).
- 2. The Promotion is only applicable to LIVE+ members who activate the Contactless Parking Service at Cityplaza for the first time during the Promotion Period.
- 3. Each eligible member is entitled to receive the reward up to a maximum of one time during the Promotion Period.
- 4. Each eligible member is entitled to a maximum of three hours of free parking (the "Reward") on their next visit upon successful first-time activation of the Contactless Parking Service using a registered car plate and Octopus Card for car entry and exit during the Promotion Period.
- 5. The Reward will be credited to the eligible member's account within on or before the last day of next month after successful activation of the Contactless Parking Service. The Reward will be valid for 90 days after the Reward is credited to the member's account. It will not be re-issued in case of expiry.
- 6. Each car plate number can only be registered by one member for the Contactless Parking Service.
- 7. Each eligible member is required to maintain a valid activation record during the Promotion Period.
- 8. The Reward earned can be used in conjunction with other parking promotions.
- 9. In case of any dispute, Swire Properties Management Limited and participating outlets reserve the right of final decision on all related matters.
- 10. In case of discrepancies between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.